



MUNICIPAL
Gazette
 MUNICIPALE
 DE—OF
Montreal

Quatrième année No. 8
 Fourth year

25 Mars 1907
 March

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montréal,
 Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
 être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
 Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
 City Hall

All other communications should be
 addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"

City Hall

TELEPHONE: MAIN 4240

Paraît le lundi matin
 Published every Monday
 morning

Abonnements \$2 par an
 Subscriptions a year

Payables d'avance
 Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
 de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
 of the City of Montreal

CANADA

AMENDEMENTS A LA CHARTE

**Rapport de la Délégation du Conseil Municipal à
 la Législature**

A LA CITE DE MONTREAL.

*La délégation civique re Amendements à la charte de
 la Ville, a l'honneur de faire rapport:*

Que, conformément aux instructions du Conseil, les délégués sont partis pour Québec le 6 février, afin de s'opposer à l'adoption de toutes clauses, dans les différents projets de loi soumis, de nature à léser les intérêts de la Ville.

Etaient présents: Son Honneur le Maire, MM. les échevins Payette, L.-A. Lapointe, Larivière, Clearihue, Lavallée, White et M. L.-J. Ethier, C. R., avocat en chef de la Ville.

La délégation assista aux séances du Comité des Bills Privés de l'Assemblée Législative, où furent étudiés les projets de loi présentés par certains propriétaires intéressés dans le percement de la rue Gain et par certaines personnes intéressées dans l'Académie de Billard Marcotte.

Les délégués revinrent à Montréal le 8 février.

La délégation repartit pour Québec le 13 février afin de surveiller les projets de loi affectant les intérêts de la Ville. Etaient présents tous les membres de la délégation, ainsi que M. L.-J. Ethier, C. R., avocat en chef de la Ville, M. Geo. Janin, surintendant de l'Aqueduc, et M. René Bauset, greffier-adjoint de la Ville.

Les délégués assistèrent aux séances du Comité des Bills Privés de l'Assemblée Législative, où le bill No 101 de la Ville fut discuté jusqu'à la section 23 et où furent étudiés les bills concernant l'expropriation du Parc LaFontaine et de la rue Gain.

La délégation revint à Montréal le 15 février.

Les délégués retournèrent à Québec le 18 février. Etaient présents, outre les membres de la délégation: MM. Ethier, Janin et Bauset. Les délégués assistèrent aux séances du Comité des Bills Privés de l'Assemblée Législative jusqu'à ce qu'on eut finalement disposé du bill No 101 de la Ville.

La délégation s'employa aussi à sauvegarder les intérêts de la Ville devant le Conseil Législatif, lorsque furent mis à l'étude les bills concernant l'expropriation du Parc La Fontaine et l'Académie de Billard Marcotte.

Les délégués revinrent à Montréal le 21 février.

La délégation se rendit de nouveau à Québec le 25 février, alors que le bill de la Ville No 100 fut étudié par le Comité des Bills Privés de l'Assemblée Législative. Tous les membres de la délégation étaient présents ainsi que MM. Ethier et Bauset.

L'on disposa finalement du bill, le 28 février, et les délégués revinrent à Montréal dans la matinée du 1er mars.

La délégation repartit pour Québec le 6 mars afin d'ap-

AMENDMENTS TO THE CITY CHARTER

**Report of the Delegation of the City Council
 to the Legislature.**

TO THE CITY OF MONTREAL.

*The Civic Delegation re Amendements to the City
 Charter, respectfully report:*

That, in compliance with the instructions from Council, they left Montreal, on the 6th February last, in order to look after legislation at Quebec, affecting the interests of the City.

There were present His Worship the Mayor, Aldermen Payette, L. A. Lapointe, Larivière, Clearihue, Lavallée, White and Mr. L. J. Ethier, K. C., Chief City Attorney.

The delegation attended the sittings of the Private Bills Committee of the Legislation Assembly, where the bills, offered by certain proprietors interested in the opening of Gain street, and by certain parties interested in the Marcotte Billiard Academy, were considered.

The delegation returned to Montreal on the 8th February.

The delegation again proceeded to Quebec, to watch legislation, on the 13th February. All the members of the delegation were present, as well as M. L. J. Ethier, K. C., Chief City Attorney, Mr. Geo. Janin, Superintendent of the Water Works, and Mr. René Bauset, Assistant City Clerk.

The delegation attended the sittings of the Private Bills Committee of the Legislative Assembly, where the City's Bill No. 101 was discussed up to section 23, as well as the Bills concerning the expropriation of La Fontaine Park and Gain street.

The deputation returned to Montreal on the 15th February.

The delegation again left for Quebec on the 18th February, there being present, besides the members of the deputation: Messrs. Ethier, Janin and Bauset. They attended the sittings of the Private Bills Committee of the Legislative Assembly, when the City's Bill No. 101 was finally disposed of.

The deputation also looked after the interests of the City in the Legislative Council, when the Bills concerning the LaFontaine Park expropriation, and the Marcotte Billiard Academy, were considered.

The deputation returned to Montreal on the 21st February.

The delegation again proceeded to Quebec on the 25th Feb., when the City's Bill No. 100 was considered in the Private Bills Committee of the Legislative Assembly. All the members of the deputation were present, as well as Messrs. Ethier and Bauset.

The Bill was finally disposed of on the 28th February, and the delegation returned to Montreal on the morning of the 1st of March.